

—two by the honourable Member for Kamloops (Mr. Riis) concerning the Goods and Services Tax (342-7450 and 342-7451);

—one by the honourable Member for Vancouver East (Ms. Mitchell) concerning the Goods and Services Tax (342-7452);

—two by the honourable Member for Saskatoon—Humboldt (Mr. Hovdebo) concerning the Goods and Services Tax (342-7453 and 342-7454);

—one by the honourable Member for Kent (Mr. Crawford) concerning the Goods and Services Tax (342-7455); and

—two by the honourable Member for Mount Royal (Mrs. Finestone) concerning the Goods and Services Tax (342-7456 and 342-7457).

—deux par l'honorable député de Kamloops (M. Riis) relatives à la taxe sur les produits et services (342-7450 et 342-7451);

—une par l'honorable député de Vancouver—Est (M^{me} Mitchell) relative à la taxe sur les produits et services (342-7452);

—deux par l'honorable député de Saskatoon—Humboldt (M. Hovdebo) relatives à la taxe sur les produits et services (342-7453 et 342-7454);

—une par l'honorable député de Kent (M. Crawford) relative à la taxe sur les produits et services (342-7455); et

—deux par l'honorable député de Mount Royal (M^{me} Finestone) relatives à la taxe sur les produits et services (342-7456 et 342-7457).

NOTICE OF MOTION

Mr. McDermid, a Member of the Queen's Privy Council, gave notice of the intention to move a motion at the next sitting of the House, pursuant to Standing Order 78(3), for the purpose of allotting a specified number of days, or hours, for the consideration and disposal of the second reading stage of Bill C-84, An Act respecting the privatization of the national petroleum company of Canada.

GOVERNMENT ORDERS

The House resumed the adjourned debate on the motion of Mr. de Cotret, seconded by Mr. Oberle,—That Bill C-78, An Act to establish a federal environmental assessment process, be now read a second time and referred to a Legislative Committee.

And debate continuing;

PROCEEDINGS ON ADJOURNMENT MOTION

At 7.00 o'clock p.m., the question "That this House do now adjourn" was deemed to have been proposed pursuant to Standing Order 38(1);

After debate, the question was deemed to have been adopted.

CHANGES IN COMMITTEE MEMBERSHIP

Notice having been filed pursuant to Standing Order 114(3), membership of committees was amended as follows:

Mr. Waddell for Mr. Blackburn (Brant) on the Legislative Committee on Bill C-58, An Act to amend the Young Offenders Act and the Criminal Code.

Mr. Hogue for Mr. Reid on the Legislative Committee on Bill C-63, An Act to establish the Canadian Race Relations Foundation.

AVIS DE MOTION

M. McDermid, membre du Conseil privé de la Reine, donne avis de l'intention de proposer, à une séance ultérieure de la Chambre, conformément à l'article 78(3) du Règlement, une motion attribuant un nombre spécifié de jours pour l'étude et la disposition de l'étape de la deuxième lecture du projet de loi C-84, Loi concernant la privatisation de la société nationale des pétroles du Canada.

ORDRES ÉMANANT DU GOUVERNEMENT

La Chambre reprend le débat ajourné sur la motion de M. de Cotret, appuyé par M. Oberle,—Que le projet de loi C-78, Loi de mise en oeuvre du processus fédéral d'évaluation environnementale, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un Comité législatif.

Le débat se poursuit.

DÉLIBÉRATIONS SUR LA MOTION D'AJOURNEMENT

À dix-neuf heures, la motion «Que la Chambre s'ajourne maintenant» est réputée présentée conformément à l'article 38(1) du Règlement.

Après débat, cette motion est réputée agréée.

MODIFICATIONS DE LA COMPOSITION DES COMITÉS

Avis ayant été déposé conformément à l'article 114(3) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Waddell en remplacement de M. Blackburn (Brant) sur la liste des membres du Comité législatif du projet de loi C-58, Loi modifiant la Loi sur les jeunes contrevenants et le Code criminel.

M. Hogue en remplacement de M. Reid sur la liste des membres du Comité législatif du projet de loi C-63, Loi constituant la Fondation canadienne des relations raciales.